
Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 665 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 665:
’’Ministeren bedes oplyse, hvor meget ministeren forventer, at administrations-
omkostningerne stiger på de offentlige fertilitetsklinikker, når der indføres bru-
gerbetaling på fertilitetsbehandling.”

Svar:
Der henvises til min besvarelse af SUU spørgsmål nr. 664. 
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